
 
 

15. juli 2021 

 

I medfør af § 37, stk. 1, i Forretningsorden for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut:  

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

1. Hvad er Naalakkersuisuts planer om videre planlægning af Qaqortoq lufthavnen som 

blev vedtaget af Inatsisartut i 2018? 

2. Siden loven om lufthavnen i Qaqortoq blev vedtaget i 2018, hvor mange penge har 

Naalakkersuisut afsat til projektet i de følgende år? 

 

(Medlem af Inatsisartut Aqqalu C. Jerimiassen, Atassut) 

 

Begrundelse: 

Det er på tide at få status om projektet da befolkningen venter spændt. Det er også værd at få status 

på hvor mange penge der er blevet afsat i de følgende år til projektet siden det er blevet vedtaget. 

 

Jeg forventer at få svar i løbet af 10 arbejdsdage. 

 

 

 


